
P R O T O K Ó Ł
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu I Etyki Radnych 

Rady Gminy Świdwin odbytego w dniu 13 marca 2008 roku 

Stan członków komisji ..................................... 6
Obecnych na posiedzeniu ................................. 5
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu

Posiedzenie  otworzyła  Przewodnicząca  Komisji  Pani  Daniela  Bodnar. 
Powitała członków Komisji oraz gości:

 Pana Kazimierza Lechockiego – Przewodniczącego Rady Gminy
 Panią Dorotę Rakowską – Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy
 Pana Zdzisława Pawelca – Zastępcę Wójta Gminy
 Panią Halinę Czajkowską – Sekretarza Gminy
 Panią Renatę Kamińską – Skarbnka Gminy
 Panią Martę Borowy – Kierownika Gminnego Zespołu Oświaty, Kultury i 

Sportu
 Pana Sebastiana Basiejkę – Koordynatora ds Sportu GZOKiS
 Prezesów Klubów Sportowych na  terenie  gminy  Panów:  Henryka  Micha, 

Mieczysława Patyka, Ryszarda Pawlonkę i Pana Zdzisława Witka

Porządek posiedzenia:
1. Kalendarz imprez masowych
2. Kalendarz imprez sportowych
3. Podział środków na sport
4. Wolne wnioski

Koordynator  ds  Sportu  GZOKiS  Pan  Sebastian  Basiejko poinformował 
o  wymogach  dla  klubów poszczególnych klas  rozgrywkowych wynikających 
z wprowadzenia licencji klubowych Polskiego Związku Piłki Nożnej
(wymogi stanowią załącznik do protokołu).
Pan Basiejko stwierdził, że żaden z naszych klubów nie spełnia wymogów i nie 
otrzyma licencji na rundę wiosenną. Największą bolączką jest, że nie posiadamy 
środków, a na zrobienie boisk potrzebna jest kwota około 1 mln. zł. 

Pan Zdzisław Witek zdaje sobie sprawę, że nie da się wszystkiego zrobić od 
razu, ale proponuje robić to systematycznie – porobić gotowe projekty i szukać 
pieniędzy z zewnątrz (składać wnioski). 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Lechocki stwierdził, że na dzień 
dzisiejszy  nie  znajdziemy  miliona  złotych.  Gminy  nie  stać  na  utrzymanie 
klubów, będzie nas stać jedynie na wspieranie w tych niższych klasach.



Radni analizowali różne rozwiązania:
 opracować kierunki polityki sportowej
 zorganizować spotkanie z prezesami klubów, dogadać się i utworzyć jedną 

drużynę w klasie A
 powołać  stowarzyszenie,  w  skład  którego  będą  wchodzili  prezesi 

poszczególnych klubów, które będzie prowadziło kluby

Pan Basiejko poinformował również, że w czerwcu (po likwidacji GZOKiS) nie 
będzie  firmy,  która  będzie  rozliczała  kluby.  Kluby  będą  musiały  się 
usamodzielnić – prowadzić własną księgowość. 

Komisja  zapoznała  się  również z propozycją  kalendarza szkolnych zawodów 
sportowych i kalendarza imprez sportowych na 2008 rok.
(Kalendarze stanowią załączniki do protokołu)

Pan Henryk Mich zwrócił się z prośbą, aby przy podziale środków na kluby 
sportowe uwzględnić ich podział na dwie rundy: wiosenną i jesienną. 

Na tym protokół zakończono

Protokołowała

Wiesława Żmudzińska 
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